



# N°.9

## Bond Protector Nourishing Hair Serum

### The anti-damage hair shield 防损护发

Seeing dull hair, tangles, or poor style retention? These could be signs of pollution or heat damage. Protect your hair from daily damage with this weightless, leave-in, silicone-free hair serum to shield hair from pollution for 48 hours and provide heat protection up to 450°F (232°C).

With antioxidant-rich Red Algae Extract and scientifically proven OLAPLEX Bond Building Technology™.

看到头发暗淡无光，缠结，或糟糕不持久的发型？这些可能是污染或热损坏的迹象。使用这款质地轻盈、免洗、不含硅的头发精华液保护头发免受日常损害，可在48小时内保护头发免受污染，并提供高达450°F (232°C)的热保护功能。

富含含有抗氧化剂的红藻提取物和经过科学验证的 OLAPLEX Bond Building Technology™。

#### Visible Hair Benefits

- Satin shine & softness
- Style memory & bounceback curls
- Anti-tangle & anti-static

#### 效果明显可见

- 丝滑般光泽和柔软
- 提供头发的造型记忆和回弹卷发
- 防缠结和防静电

#### Where:

As the first step in your styling routine, apply a small amount to damp hair working upward from ends to roots. Use more as needed for longer, thicker hair.

#### 涂法位置：

作为造型程序的第一步，将少量产品涂抹在潮湿的头发上并从发尾向上涂抹。根据头发的长度和浓密度来增加使用分量。

#### When:

Use on days you wash your hair and any days in between for added protection.

#### 什么时候：

在您洗头时候和其间的任何一天使用以增加保护。

#### For:

All hair types and textures.

#### 适用于：

所有的头发类型和质地。

# THE SOLUTION TO HAIR POLLUTION

## 头发污染解决方案

Red Algae Extract bonds to wet hair like an invisible shield to block pollutants, nourish hair, and deliver potent antioxidants to the cuticle that neutralize free radicals before they cause damage.

Pollutants create free radicals that destroy hair bonds and proteins causing tangles, split ends, breakage, and hair that's hard to style. Antioxidants can prevent free radical damage, but your hair doesn't absorb most of them like your skin does.

红藻提取物像隐形盾牌一样粘在湿发上阻止污染物，滋养头发，并提供有效的抗氧化剂到角质层，在它们引起之前中和自由基损害。

污染物会产生自由基，破坏头发的结合和导致缠结、分叉、断裂和头发的蛋白质。抗氧化剂可以防止自由基损伤，但是你的头发不像你的皮肤那样吸收其中的大部分。

### Ingredients:

成分：

Free of DEA, Aldehydes and  
Formaldehyde.

Silicone-Free.

不含 DEA、醛和甲醛。不含硅。

Water (Aqua/Eau), Propanediol, Betaine, Quaternium-22, Sodium Hyaluronate, Bis-Aminopropyl Diglycol Dimaleate, Cetrimonium Chloride, Panthenol, Hydroxyethylcellulose, PVP, Guar Hydroxypropyltrimonium Chloride, Furcellaria Lumbricalis Extract, Pelvetia Canaliculata Extract, Xylitylglucoside, Polyquaternium-44, Anhydroxylitol, Maltitol, Citric Acid, Trisodium Ethylenediamine Disuccinate, Xylitol, Sorbic Acid, Phenoxyethanol, Ethylhexylglycerin, Sodium Benzoate, Fragrance (Parfum), Citral, Citronellol, Hexyl Cinnamal, Limonene, Linalool.

水 (Aqua/Eau)、丙二醇、甜菜碱、Quaternium-22、透明质酸钠、双氨基丙基二甘醇二马来酸酯、氯化西曲铵、泛醇、羟乙基纤维素、PVP、瓜尔胶羟丙基三甲基氯化铵、Furcellaria Lumbricalis 提取物、Pelvetia Canaliculata 提取物、木糖基葡糖苷、Polyquaternium-44、Anhydroxylitol、麦芽糖醇、柠檬酸、乙二胺二琥珀酸三钠、木糖醇、山梨酸、苯氧乙醇、乙基己基甘油、钠苯甲酸盐、香精 (香水)、柠檬醛、香茅醇、己基肉桂醛、柠檬烯、芳樟醇。



**48**小时  
**HRS**

POLLUTION  
PROTECTION  
INDEX  
污染保护指数



**N°.9**

acts as a hair shield to protect the hair from pollution for up to 48 hours by neutralizing free radicals to prevent damage to the hair.

作为头发防护罩，通过中和自由基防止头发受损，保护头发免受污染长达 48 小时。

SUSTAINABILITY

Healthier hair,  
healthier planet.  
头发更健康，地球更健康。

We are committed to developing products that deliver dramatic results while respecting environmental and human health so you never have to choose between good hair days, good health, and doing good for the planet. To help reduce our carbon footprint, we limit the use of secondary packaging for the majority of our products. Each product without a box helps:

我们致力于开发能够在尊重环境和人类健康的同时带来显着效果的产品，因此您无需在美发日和健康之间做出选择，并为地球做好事。帮助减少我们的碳足迹，我们限制对大多数产品使用二次包装。每个没有盒子的产品都有助于：

We save 我们节省  
**0.7 Gallons** 加仑  
of water per product  
每件产品的水量

We eliminate 我们消除  
**0.4 LBS**  
of greenhouse gas emission  
per product  
每种产品的温室气体排放量

We save 我们节省  
**44,000 Trees** 树  
A year from being cut down  
一年后被砍

We save 我们节省  
**8,239 Acres** 英亩  
of land from being deforested  
被砍伐的森林

Exclusive Distributor / 经销商： **NEKDERX** Sdn Bhd (241577-W)  
Inquiry / 諮詢專線：03 - 7726 8733

Sub - Distributor

Uni Beauty Enterprise S/B (Sabah) Tel : 088 - 230 776

Hock Chuong Trading S/B (Sarawak) Tel : 082 - 484 805

Hong Guan (Brunei) Tel : +673 - 279 3205

  [olaplexmalaysia](https://www.instagram.com/olaplexmalaysia)